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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE HOLOUBKOV 
KONANÉHO DNE 16.12.2024 

 

 

Přítomni: Ing. Fišer, p. Kurdík, Mgr. Křejdlová, p. Vild, MUDr. Gutová, p. Bezstarosti, Bc. Pelc, 

                  p. Herink, Ing. Tůma, Mgr. Vodička, p. Vondrášek 

 

 

1) Zahájení, schválení programu jednání 

Zasedání zahájil starosta Ing. Fišer v 17:08 hod., který také řídil další průběh jednání. V úvodu 

přivítal všechny přítomné občany a uvedl, že dnešní jednání bylo svoláno na základě pozvánky, 

která byla v souladu se zákonem o obcích zveřejněna po dobu 7 dnů na úřední desce a také na 

elektronické úřední desce na internetu. Konstatoval, že je přítomno všech 11 členů zastupitelstva,  

takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zastupitelům připomenul jejich povinnost hlásit případný 

střet zájmů před projednáváním každého bodu jednání. Pořízením zápisu z dnešního jednání pověřil 

p. Zajíčkovou a upozornil, že z dnešního jednání je pořizován zvukový záznam jako podklad pro 

tvorbu zápisu. Poté přítomné seznámil s návrhem programu, který byl zveřejněný na pozvánkách. 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, schválení programu jednání 

2. Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola usnesení 

4. Náměty a podněty občanů 

5. Provozování vodohospodářského majetku obce firmou REVOS Rokycany, stanovení ceny 

vodného a stočného na rok 2025  

6. Stanovení výše poplatku za obecní systém odpadového hospodářství na rok 2025 

7. Informace o činnosti výborů zastupitelstva za rok 2024 

8. Schválení odměn členům výborů, kteří nejsou členy zastupitelstva, za rok 2024 

9. Investiční akce a dotace 

10. Hospodaření obce k 30.9.2024 

11. Rozpočet obce na rok 2025, střednědobý výhled rozpočtu na období let 2026 – 2030 

12. Zajištění inventarizace majetku a závazků obce k 31.12.2024 

13. Termíny zasedání zastupitelstva obce v roce 2025 

14. Majetkoprávní záležitosti  

15. Různé 

16. Interpelace členů zastupitelstva 

17. Usnesení a závěr 

 

Připomínky k programu nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 1.1:  ZO schvaluje program jednání. 

PRO PROTI ZDRŽ 

    11 0 0 

 

 

2) Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu 

Do návrhové komise byli navrženi: p. Vild, Ing. Tůma a Mgr. Křejdlová. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 2.1: ZO schvaluje návrhovou komisi ve složení: p. Vild, Ing. Tůma a 

Mgr. Křejdlová. 

PRO PROTI ZDRŽ 

8 0 3 
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Ověřovateli zápisu byli navrženi: p. Herink a Mgr. Vodička. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 2.2: ZO určuje ověřovateli zápisu p. Herinka a Mgr. Vodičku. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 2 

 

 

3) Kontrola usnesení 

Kontrolu usnesení provedl Ing. Fišer podle předloženého materiálu, který předem obdrželi všichni 

zastupitelé. Postupně prošel všechna usnesení přijatá na předchozích jednáních zastupitelstva a ke 

každému bodu doplnil výrok „Splněno“ nebo „Trvá“. Některým nesplněným bodům, které jsou 

dlouhodobějšího charakteru, byl přiřazen náhradní termín pro splnění. Navrhl revokovat usnesení 

týkající se zřízení zástavního práva k bytu č. 4/23, kupující nakonec kupní cenu uhradil z vlastních 

finančních prostředků, takže zástava nebyla realizována. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 3.1: ZO revokuje své usnesení č. 09/09/2024 – 9.1 ze dne 16.9.2024. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

Celá kontrola usnesení bude zveřejněna na úřední desce a na internetových stránkách obce a je 

přílohou tohoto zápisu. Poté požádal předsedu kontrolního výboru Bc. Pelce o stanovisko výboru. 

Bc. Pelc konstatoval, že kontrola usnesení proběhla v pořádku, výbor nemá připomínek. 

Žádné připomínky ke kontrole usnesení nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 3.2: ZO bere na vědomí kontrolu plnění přijatých usnesení ZO. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

 

4) Náměty a podněty občanů 

p. Dongres – zeptal se, v jakých částech obce se budou pokládat optické kabely na internet. Má 

problémy s kvalitou připojení u něj doma. 

Ing. Fišer – nyní je pokládají firmy CETIN a RADYNET v lokalitě na Okrouhlici a v obou 

sídlištích. Firma RADYNET má chráničky již z minulosti položené i okolo hlavní silnice směrem 

na Mýto, na Rudě a směrem k nádraží, nicméně kdy to zprovozní, neví, je nutné se obrátit přímo na 

ně. 

p. Dongres – nové kontejnery na tříděný odpad na Koreji doporučoval stavební výbor umístit 

k obecním garážím, proč se daly k silnici? 

Ing. Fišer – všechna ostatní kontejnerová stání v obci jsou také podél silnice, nevidí v tom problém. 

p. Dongres – stavební výbor také doporučil přemístění druhého kontejnerového stání v Chejlavech 

o cca. 10 m jižněji z důvodu bezpečnosti. 

Ing. Fišer – doporučuje toto řešit až v rámci projektu na celkovou rekonstrukci komunikací v této 

části obce s ohledem na rozhledové poměry. Neustále přesouvat kontejnery sem a tam je nesmysl. 

Mgr. Vodička – v některých obcích mají podzemní kontejnery, nebylo by to lepší řešení? 

Ing. Fišer – muselo by se to udělat ve více obcích tak, aby se svozové firmě vyplatilo pořídit 

příslušnou techniku na jejich vývoz. 

Bc. Pelc – zeptal se, v jaké fázi je osazení druhého zrcadla na silnici u rybníka, u projektanta k tomu 

zajišťoval podklady. 

Ing. Fišer – tyto podklady nejsou dle dopravního inženýra PČR dostatečné, vyzval projektanta 

k jejich dopracování. 
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5) Provozování vodohospodářského majetku obce firmou REVOS Rokycany, stanovení ceny 

vodného a stočného na rok 2025 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. V roce 2024 se v této oblasti řešily následující záležitosti: 

• oprava 3 poruch vodovodu – nové sídliště, výtlak na vodojem, 

• nové oplocení vrtů v Hamru a na Střelnici a vodojemu, 

• projekt na přeložku vodovodu v areálu firmy R+S Automotive z důvodu výstavby plachtové haly 

– nakonec zrušeno ze strany žadatele, 

• zokruhování vodovodu okolo MŠ. 

 

Pro rok 2025 je v plánu zabývat se následujícími akcemi: 

• opravy a údržba čerpacích stanic kanalizace, 

• likvidace škod na ČOV po bouřkách – stromy okolo Holoubkovského potoka, 

• darování vodovodu a kanalizace od manželů …………… a další jednání se soukromými 

vlastníky stavebních parcel v Chejlavách, 

• prodloužení vodovodu a kanalizace do chatové oblasti Pod Trhoní, 

• zpracování projektové dokumentace na rekonstrukci kanalizace na Koreji a v Chejlavách, 

• zmapování zbytku kanalizační sítě v obci a tvorba digitální technické mapy. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 5.1: ZO bere na vědomí jednotlivé body obsažené v Operativní evidenci 

úkolů v oblasti provozování V+K a ukládá pokračovat v jejich postupném plnění. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

Dále Ing. Fišer informoval, že doposud není uzavřeno vyúčtování skutečnosti vodného a stočného 

za rok 2023, obec si vyžádala od provozovatele našeho vodohospodářského majetku firmy REVOS 

Rokycany podklady k některým položkám, obdržené materiály však nejsou dostatečné. REVOS 

rovněž předložil návrh kalkulace ceny vody pro příští rok, kdy navrhují zvýšení vodného a stočného 

o 6,8 % (téměř 9,- Kč/m3), ačkoliv míra inflace za letošním roce se předpokládá okolo 2,5 %. 

Problém je také ve struktuře jednotlivých položek, kdy se významně zvyšují interní náklady 

v podobě výrobní a správní režie, a naopak jsou snižovány prostředky na opravy našeho majetku. 

REVOS to zdůvodňuje tím, že od nového roku přijde o svého největšího zákazníka Město Zbiroh, 

které se rozhodlo pro správu svého vodohospodářství prostřednictvím vlastní firmy. Pro obec jsou 

však tyto skutečnosti nepřijatelné, proto se ZO dohodlo, že pro příští rok 2025 snížíme výši 

nájemného započteného do kalkulace vodného a stočného cca. o polovinu a zachováme cenu vody 

pro občany ve stejné výši jako v letošním roce. Zároveň však v příštím roce hodláme podniknout 

kroky k tomu, abychom ideálně od roku 2026 dokázali zajistit provoz a fungování naší 

vodohospodářské infrastruktury jiným způsobem. V roce 2025 by tedy cena vodného zůstala na 

úrovni 76,41 Kč/m3, stočného ve výši 50,67 Kč/m3, celkem 127,08 Kč/m3 vč. DPH. 

Diskuze: 

Bc. Pelc – REVOS ve vyúčtování za r. 2023 vykázal nevysvětlené faktury za 839 tis. Kč, peníze se 

tedy někam ztrácí. Oceňuje, že se ZO rozhodlo řešit problematiku provozování vodohospodářského 

majetku, upozorňoval na to již dříve. 

p. Dongres – zeptal se na důvody, proč město Zbiroh odchází od REVOSu. 

Ing. Fišer – co je mně známo, tak Zbiroh obdržel evropskou dotaci na rekonstrukci svého 

vodohospodářského majetku, a tím pádem musel provozovatele přesoutěžit, druhým důvodem je 

zřejmě to, že nebyli s REVOSem úplně spokojeni. 

Bc. Pelc – dle jeho informací bylo také důvodem, že nesouhlasili s majetkovými změnami ve 

společnosti VOSROK, které se od 1.1.2026 chystají. Tam, kde funguje nadnárodní korporát, 

dochází k vyvádění zisku mimo systém a nevytváří se rezervy na opravy v dostatečné výši. Dle 

směrnice MŽP pak musejí prokazovat, že se zisky nevyvádějí ven, jinak nemohou čerpat dotace. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 
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Usnesení č. 10/12/2024 – 5.2: ZO schvaluje ceny vodného a stočného pro rok 2025 včetně 12 % 

DPH následovně: vodné 76,41 Kč/m3, stočné 50,67 Kč/m3. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

 

6) Stanovení výše poplatku za obecní sytém odpadového hospodářství na rok 2025 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer, který informoval o novinkách v této oblasti. V legislativním 

procesu je návrh na zavedení zálohového systému na plastové a kovové nápojové láhve a 

plechovky, výrobci tabákových výrobků, vlhčených ubrousků a nafukovacích balónků mají nově 

povinnost hradit obcím náklady na tzv. littering, tedy odstraňování tohoto drobného odpadu 

z veřejných prostranstvích (zatím byla uzavřena smlouva s kolektivním systémem NEVAJGLUJ 

sdružující výrobce tabákových výrobků), od 1.1.2025 vzniká oficiálně povinnost třídit textil (v naší 

obci jsou příslušné kontejnery umístěny již několik let) a pro obce se nově zavádí povinnost 

dodržování tzv. třídících cílů, tedy minimální povinné míra separovaného odpadu z celkové 

hmotnosti svezeného odpadu na úrovni 60 %. Na základě analýzy sběrné sítě papíru, plastů a skla 

zpracované svozovou společností Marius Pedersen pro sdružení obcí POLYGON bylo zjištěno, že 

v naší obci je v porovnání s ostatními obcemi malá kapacita barevných nádob, proto bylo zřízeno 

nové stanoviště u obecních garáží v Chejlavech, v plánu je ještě rozšíření nejvíce využívaného 

stanoviště u samoobsluhy. V rámci plánovaného rozšíření kamerového systému v obci bude nově 

umístěna kamera pro snímání velkoobjemových kontejnerů a zvažujeme spolupráci s nábytkovou 

bankou pro možnost dalšího využití nepoškozených věcí. 

P. Kurdík uvedl, že objem svezeného směsného odpadu z naší obce oproti loňskému roku 

významně narostl o cca. 45 tun, u objemného odpadu o cca. 17 tun. V příštím roce opět výrazně 

vzroste zákonný poplatek za uložení odpadu na skládku, část odpadu se proto vozí do spalovny 

v Chotíkově. Obec v letošním roce doplatí z obecního rozpočtu cca. 250 tis. Kč na svoz směsného a 

velkoobjemového odpadu, v příštím roce to tudíž bude ještě více. Je proto nutné rozhodnout, zda 

navýšit místní poplatek pro občany a o kolik. Smluvní cena pro podnikatele, která byla navýšena 

v loňském roce, zůstává pro rok 2025 stejná. 

Diskuze:  

Ing. Tůma – konstatoval, že v případě požadavku na vyšší míru vytřídění vzroste množství tohoto 

odpadu, přičemž však náklady na jeho likvidaci obec nepřenáší na občany, ale hradí ho plně ze 

svého rozpočtu. 

Bc. Pelc – navrhl navýšit místní poplatek pro občany na 1.050,- Kč na poplatníka. 

Ing. Tůma – navrhuje 1.100,- Kč na poplatníka, aby se snížil doplatek obce. 

Mgr. Křejdlová – navrhla 1.000,- Kč na poplatníka, aby nárůst pro občany byl postupnější. 

Ing. Fišer – informoval, že pro příští rok se nebude navyšovat platba do sdružení obcí POLYGON 

na svoz tříděného odpadu, občané budou mít nově možnost platit poplatek přes platební portál PK 

prostřednictvím platební karty či QR kódem, který si načtou do svého mobilního bankovnictví. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. Jako první se hlasovalo 

o návrhu Bc. Pelce, navýšení místního poplatku pro občany na 1.050,- Kč. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 6.1: ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku, kterou se mění obecně 

závazná vyhláška č. 1/2023, o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 

PRO PROTI ZDRŽ 

6 3 2 

 

Vzhledem k tomu, že návrh byl přijat, o dalších návrzích se již nehlasovalo. 

 

 

7) Informace o činnosti výborů zastupitelstva za rok 2024 

Ing. Fišer informoval přítomné, že podle zákona o obcích je povinností 1x ročně informovat občany 

na veřejném zasedání ZO o činnosti výborů. Požádal předsedy jednotlivých výborů, aby přednesli 

stručnou zprávu o činnosti svých výborů. 
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Bc. Pelc – kontrolní výbor má celkově 5 členů, sešel se celkem 4x, další komunikace probíhala 

online, ze všech zasedání byly provedeny zápisy. 

Ing. Tůma – finanční výbor pracoval v pětičlenném složení, sešel se celkem 4x a projednával 

hospodaření obce, provedl kontrolu obecní pokladny. Ze všech jednání byly vyhotoveny zápisy. 

MUDr. Gutová – sociální výbor se sešel celkem 5x, zabýval se žádostmi o obecní byty a byty 

v DPS, zajistil vítání občánků a uspořádal 2 charitativní sbírky šatstva. Průběžně řešil sociální a 

zdravotní problematiku občanů, hlavně z DPS, zajišťoval gratulace seniorům a proběhly návštěvy 

našich spoluobčanů v sociálních zařízeních v Mirošově, v Liblíně a ve Zbůchu. 

p. Vondrášek – stavební výbor pracoval jako 7členný, sešel se na 3 schůzích, kde řešil asfaltování 

parkoviště u Plecháče, chodníků v parku a před zdravotním střediskem, umístění kontejnerů 

v Chejlavech, osazení dopravních zrcadel a pořízení nových pracovních strojů pro obecní četu. 

p. Kurdík – kulturní výbor se scházel průběžně za účelem konání jednotlivých akcí, dále výbor 

vyhodnotil žádosti o dotace z rozpočtu obce podané místními spolky, celkem bylo rozděleno 

404 tis. Kč. Děkuje všem, kteří se na přípravě kulturních akcí podíleli. 

Ing. Fišer poděkoval všem předsedům i členům výborů za jejich práci v letošním roce. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 7.1: ZO bere na vědomí informace předsedů o činnosti výborů 

zastupitelstva za rok 2024. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

 

8) Schválení odměn členům výborů, kteří nejsou členy zastupitelstva, za rok 2024 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer, který navrhl členy výborů za jejich celoroční práci alespoň 

symbolicky odměnit. Limit odměny na jednoho člena výboru, který není členem ZO, činí 2.000,- 

Kč s tím, že přerozdělení v rámci jednotlivých výborů navrhuje ponechat v kompetenci předsedů 

výborů podle toho, jak jednotliví členové v průběhu roku pracovali. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 8.1: ZO schvaluje jednorázovou odměnu členům výborů, kteří nejsou 

členy zastupitelstva, za rok 2024 ve výši 2.000,- Kč na jednoho člena s tím, že rozdělení odměny 

mezi jednotlivé členy v rámci výboru ponechává v kompetenci předsedů výborů. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 1 

 

 

9)  Investiční akce a dotace 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na výdaje JSDHO 

Od Plzeňského kraje obdržela obec dotaci ve výši 14.041,- Kč, která byla využita na zakoupení 2 ks 

nových zásahových setů. Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 9.1: ZO schvaluje přijetí dotace od Plzeňského kraje na výdaje JSDHO za 

zásahovou činnost ve výši 14.041,- Kč. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

Přijetí dotace od DSO Horní Berounka, povodí Klabavy na restaurování sochy granátníka 

Svazek obcí Horní Berounka, povodí Klabavy se rozhodl, že přispěje členským obcím na jejich 

projekty týkající se podpory cestovního ruchu. V naší obci se jedná o restaurování sochy granátníka 

v parku v centru obce, kdy náklady činily 522 tis. Kč, 200 tis. Kč jsme obdrželi od Plzeňského kraje 

a dalších 40 tis. Kč získáme od DSO. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 
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Usnesení č. 10/12/2024 – 9.2: ZO schvaluje přijetí dotace od DSO Horní Berounka, povodí Klabavy 

na restaurování sochy granátníka ve výši 40.000,- Kč. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

 

10) Hospodaření obce k 30.9.2024 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Obec k 30.9.2024 hospodařila s příjmy ve výši 27.297 tis. Kč a 

výdaji 21.684 tis. Kč, takže přebytek činil 5.613 tis. Kč. Na svých účtech měla obec hotovost ve 

výši téměř 35,5 mil. Kč. Rozpis jednotlivých položek je uveden v materiálu, který dostali 

zastupitelé písemně. Dle pověření ZO bylo ze strany starosty v 10/2024 schváleno rozpočtové 

opatření č. 2, které obdrželi zastupitelé písemně, hlavní změnou bylo vyčlenění finančních 

prostředků na nákup malotraktoru pro obecní četu. Příjmy se navyšují o 82 tis. Kč, výdaje 

o 14 tis. Kč, takže přebytek rozpočtu se zvyšuje o 68 tis. Kč. Poté požádal předsedu finančního 

výboru Ing. Tůmu o stanovisko výboru. 

Ing. Tůma – finanční výbor hospodaření obce za období 1-9/2024 a rozpočtové opatření č. 2 

projednal, nemá k němu připomínky a doporučuje ho vzít na vědomí. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 10.1: ZO bere na vědomí hospodaření obce k 30.9.2024 a rozpočtové 

opatření č. 2/2024. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

 

11) Rozpočet obce na rok 2025, střednědobý výhled rozpočtu na období let 2026 – 2030 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Návrh rozpočtu byl zveřejněn 15 dní před zasedáním ZO na 

úřední desce. Celkové příjmy v roce 2025 jsou předpokládány ve výši 42.472 tis. Kč, výdaje jsou 

plánovány ve výši 55.808 tis. Kč a schodek rozpočtu ve výši 13.336 tis. Kč, který bude plně kryt 

z přebytků rozpočtů minulých let, obec má k 30.11.2024 na účtech 36,5 mil. Kč. V rozpočtu jsou 

zahrnuty následující investice: zokruhování vodovodu u MŠ, rozšíření kamerového systému, 

dokončení rekonstrukce nové kotelny a garáží v Chejlavech, dostavba zázemí na hasičském cvičišti, 

rekonstrukce části OÚ pro pobočku Pošty partner, nákup druhého vozidla Multicar pro obecní četu, 

rekonstrukce volných obecních bytů a nebytových prostor, 2. etapa rekonstrukce průtahu II/605 a 

prodloužení vodovodu a kanalizace do chatové oblasti pod Trhoní. Pokračováno bude rovněž 

v přípravě projektových dokumentací na akce plánované pro další roky. U sdílených daní je 

plánován pouze mírný nárůst o cca. 500 tis. Kč, v příjmech je zahrnut výnos z prodeje 2 obecních 

bytů. Poté Ing. Fišer požádal o stanovisko předsedu finančního výboru Ing. Tůmu. 

Ing. Tůma – rozpočet na rok 2025 finanční výbor projednal a doporučuje ho ke schválení. Stručně 

okomentoval vývoj daňových příjmů. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. Ing. Fišer navrhl, aby se 

o obou usneseních hlasovalo najednou jedním hlasováním. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 11.1: ZO bere na vědomí plán investic obce pro rok 2025. 

Usnesení č. 10/12/2024 – 11.2: ZO schvaluje rozpočet obce na rok 2025 s příjmy ve výši 

42.471,62 tis. Kč, výdaji ve výši 55.808,16 tis. Kč a schodkem ve výši 13.336,54 tis. Kč, který bude 

uhrazen z přebytků rozpočtů minulých let. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

Dle rozpočtových pravidel má obec povinnost sestavit střednědobý výhled rozpočtu na období 2 – 5 

let jako podklad pro plánování investic a jako informace o způsobu jejich financování včetně 

úvěrového zatížení obce. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu byl zveřejněn 15 dní před 
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zasedáním ZO na úřední desce. Následně požádal o stanovisko předsedu finančního výboru 

Ing. Tůmu. 

Ing. Tůma – střednědobý výhled rozpočtu obce na období let 2026 – 2030 finanční výbor projednal, 

nemá k němu připomínky a doporučuje ho ke schválení. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 11.3: ZO schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na období let 

2026 – 2030. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

 

12) Zajištění inventarizace majetku a závazů obce k 31.12.2024 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Obec je povinna každý rok inventarizovat svůj majetek a 

závazky. Za tím účelem vydal starosta příslušnou směrnici a příkaz k provedení inventur, byl 

sestaven plán inventarizace. Je jmenována ústřední inventarizační komise a dílčí komise, které 

budou proškoleny. Termín ukončení inventur je 27.1.2025 a vypracování závěrečné inventarizační 

zprávy do 6.2.2025. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

V 19:40 hod. odešel Ing. Tůma. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 12.1: ZO bere na vědomí přípravy a zajištění průběhu inventarizace 

majetku a závazů obce k 31.12.2024. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

13) Termíny zasedání zastupitelstva obce v roce 2025 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Na příští rok jsou plánována 4 veřejná zasedání ZO, a to 17.3., 

16.6., 15.9. a 15.12., vždy týden předem se bude konat pracovní porada. Jednacím dnem zůstává 

pondělí od 17:00 hod. v zasedací místnosti obecního úřadu. V případě nutnosti bude svoláno 

mimořádné zasedání. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

V 19:46 hod. se vrátil Ing. Tůma. 

 

Usnesení č. 10/12/2024 – 13.1: ZO schvaluje termíny zasedání zastupitelstva v roce 2025. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

 

14) Majetkoprávní záležitosti 

V rámci tohoto bodu nebyla projednávána žádná záležitost. 

 

 

15) Různé 

Ing. Fišer navrhl poskytnutí peněžitého daru ve výši 100 tis. Kč obci Kobylá nad Vidnavkou 

v okrese Jeseník, která patřila mezi nejzasaženější zářijovými povodněmi. Jedná se malou obec 

s 380 obyvateli, přispívali jim m.j. i Rokycany. 

Diskuze: 

p. Vondrášek – dar konkrétní obci je v pořádku, zaslechl, že v rámci sbírky jedné organizace se ne 

všechny peníze dostaly tam, kam měly. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 
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Usnesení č. 10/12/2024 – 15.1: ZO schvaluje poskytnutí peněžitého daru na podporu obcí 

zasažených povodněmi v září 2024 ve výši 100.000,- Kč obci Kobylá nad Vidnavkou. 

PRO PROTI ZDRŽ 

11 0 0 

 

 

16) Interpelace členů zastupitelstva 

p. Bezstarosti – poděkoval za úpravu hřbitova před dušičkami. 

Bc. Pelc – doporučil zastupitelům prostudovat informace na internetu před projednáváním nových 

možností provozování vodohospodářského majetku obce. 

p. Herink – zeptal se, kdy dojde k rozšíření kamerového systému. 

Ing. Fišer – kabely se pokládají společně s optikou, k samotnému zprovoznění by mělo dojít na jaře. 

Mgr. Vodička – zeptal se, zda je možné u DSO HB-PK žádat o příspěvek i na jiné věci, než bylo 

restaurování sochy granátníka? 

Ing. Fišer – zřejmě to bude možné, ale zase až za 5 let. 

p. Vild – znovu upozorňuje na parkování kamiónů na odstavné ploše vedle nádraží, někdy je jich 

tam i 8, už jsou tam vyjeté díry. 

Mgr. Vodička – pozitivně zhodnotil restaurátorské práce na soše granátníka, dle jeho názoru je to 

velice zdařilá práce. 

 

 

17) Unesení a závěr 

Ing. Fišer požádal návrhovou komisi o stanovisko, zda bylo hlasováno o všech návrzích na 

usnesení. P. Vild potvrdil, že o všech bodech bylo hlasováno, všechna hlasování proběhla řádně, 

1 usnesení bylo revokováno. 

 

Na závěr Ing. Fišer poděkoval všem za účast, popřál klidné prožití vánočních svátků a vše nejlepší 

v novém roce. Zasedání ukončil ve 19:55 hod. 

 

 

 

 

 

 

 ……………………………………… ……………………………………… 

 Stanislav Kurdík Ing. Lukáš Fišer 

 místostarosta starosta 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

Stanislav Herink: ………………………………… 

 

 

Mgr. Jan Vodička: ………………………………… 

 

 

Zápis byl zpracován dne 30.12.2024. 

 

Zapsala: Michaela Zajíčková 


